
ستاره واليبال ايران 6 کيلو وزن کم کرد!
فرهاد قائمي درست چند روز بعد از اينکه 
تيم ملي واليبال سهميه المپيک را کسب 
کرد به دليل عفونت کارش به بيمارستان 
کشيد و چند روزي بستري شد. همين 
کافي بود تا نتواند تيم را در ليگ جهاني 
همراهي کند. وي حالا سللامت کامل 
خود را به دست آورده و تمريناتش را شروع کرده است. او  درباره 
روزهاي سختي که پشت سر گذاشته مي گويد: »در مدت درمان 
بيماري به دليل مصرف آنتي بيوتيک ها، شش کيلوگرم از وزنم کم 
شد و از نظر جسمي به شدت افت کردم. تمريناتم را شروع کرده ام 
و بايد زودتر خودم را به شرايط ايده آل برسانم. انگيزه زيادي دارم 
زيرا المپيک در پيش اسللت و مي خواهم در اين رقابت ها به تيم 

ملي کمک کنم.«

چرخه پايدار مربيان ناکارآمد
شللنيدن و ديدن نام ها و چهره ها تکراري در فوتبال ايللران تبديل به 
عادت بدي شده که مي تواند ريشه فوتبال به خصوص فوتبال باشگاهي 
را بخشکاند. فوتبال ايران طي سال هاي اخير اسير دور تسلسلي شده 
است که در آن يک عده نام آشنا دور مي زنند و جابه جا مي شوند و اين 
چرخه بدون دانش افزايي و حضور افرادي با نگاه تازه و متفاوت تر و حتي 

بدون حضور جوان ترها ادامه دارد.
روي آوردن تيم هاي باشگاهي فوتبال ايران به مربيان بيکار و ناکارآمد 
و مربيان نام آشنا با کارنامه اي ضعيف و حتي فاجعه بار مؤيد وجود اين 
دور باطل در فوتبال ايران است. همين امروز که اين چند سطر را از نگاه 
محترمتان مي گذرانيد چند تيم ليگ برتري بللا عقد قرارداد با چنين 
مربياني عماً پول خود و حتي به جرئت مي توان گفت پول بيت المال 

را دور ريخته اند.
سؤال بزرگ و البته بدون پاسللخي که طي فصل هاي گذشته پرسيده 
شده و در آغاز اين فصل نيز حتماً بايد پرسيده شود اينکه ماك انتخاب 
يک نفر به عنوان سرمربي يک تيم در فوتبال باشگاهي ايران به  خصوص 
ليگ برتر از ديد مديران باشگاه ها چيست؟ آيا صرف نام بزرگ داشتن يا 
داشتن کارنامه اي درخشان در دوران بازي  مي تواند ماك خوبي براي 

انتخاب يک نفر باشد؟
آيا داشتن علم روز فوتبال، بهره گيري از دستاوردهاي فني و حرفه اي 
دنياي فوتبال،  برقراري ارتباط با سللطح اول فوتبال دنيا، شللرکت در 
دوره هاي پيشللرفته و مهم تر از همه داشللتن کارنامه قابللل قبول در 

مربيگري نبايد ماك قرار گيرد؟
بدون شک بهره گيري هر مربي از فاکتورهايي که عنوان شد مي تواند 
هر تيمي را با هدايت او به سللر منللزل مقصود و موفقيت برسللاند اما 
بديهي اسللت که اين فاکتورها را به صرف داشللتن نام بزرگ يا سابقه 
بازي درخشان به کسي نمي بخشللند و براي به دست آوردن آنها بايد 
تاش و پشللتکار به خرج داد اما کدام يک از نام هايي که اين روزها به 
عنوان سللرمربي تيم هاي ليگ برتري مي شناسيد اين مسير سخت را 

طي کرده اند.
دور تسلسل خطرناکي که اول مطلب به آن اشاره شد همين جاست، در 
فوتبال ايران مربياني هستند که بدون تاش براي به روزرساني خود و 
حتي وقتي يک يا چند فصل را بيکار در خانه نشسته اند يا حتي وقتي 
با تيم هاي قبلي نتيجه نگرفته اند باز هم از سوي برخي باشگاه ها به کار 
گرفته مي شوند و دردآورتر اينکه کادر فني خاص اين مربيان که بعضاً 
حتي از خودشان پرمدعاتر هم هستند چنان سخن فرسايي مي کنند 
که هر کس نداند گمان مي کند با سابقه مربيگري در بوندس ليگا، لاليگا 

يا ليگ جزيره به فوتبال ايران آمده اند.
به جرئت مي تللوان گفت که يکللي از علل افت فاحش سللطح فوتبال 
باشگاهي در ايران و شکست هاي تأسف آور آن در آسيا همين مربيان 
درجا زده و به دور از علم روز فوتبال هستند که متأسفانه با سوءمديريت 
حاکم بر فوتبال باشگاهي و باشللگاه ها با خيال راحت از اين تيم به آن 
تيم نقل مکان مي کنند. بايللد اذعان کرد که هرچنللد از بابت همين 
سوءمديريت برخي از اين مربيان و کادر فني خاص شان دريافت هاي 
ميلياردي دارند اما به واقع هيچ کدامشان ارزش حتي چند ميليون را 
نيز ندارند ولي فوتبال ايران و شللرايط حاکم بر آن به اين ناکارآمدان و 
مردان فراري از کاس و علم روز فوتبللال اين چنين بها مي دهد تا اين 
شائبه به وجود آيد که در فوتبال ايران به جز اين اسامي تکراري و دهان  
پرکن ديگر هيچ نام ديگري وجود ندارد، غافل از اينکه هستند جوانان 
جوياي نام و کاربلدي که پشللت خط مانده اند و بنا بر شللرايط حاکم 

نمي خواهند و نمي توانند در فوتبال ايران مربيگري کنند.

پرتغال – فرانسه امشب در فينال يورو 2016 
جنگ CR7 و GR7 بر سر يک جام

ديدار پاياني يورو 2016 امشللب در ورزشگاه اسللتاديوفرانس بين دو 
تيم فرانسه و پرتغال برگزار مي شللود. پس از يک ماه فوتبالي سرانجام 
تکليف قهرمان قاره سبز مشخص مي شود و از بين خروس ها و پرتغال 
يک تيم جام را از دست ژاوي تحويل مي گيرد. فرانسه از امتياز ميزباني 
بهره مي برد و ديگر فيناليست اين دوره هم تکيه زيادي بر ستاره خود 
کريس رونالدو دارد. رويارويي گريزمان هافبک اتلتيکو و رونالدو مهاجم 
رئال مادريد لذت تماشللاي فينال را دو چندان مي کند. اين بيسللت و 
پنجمين رويارويي دو تيم در مسابقات رسللمي به شمار مي رود و در 
آخرين بازي پرتغال 2 بر يک از سد فرانسه گذشته است. قضاوت اين 

ديدار به مارك کاتنبرگ انگليسي سپرده شده است. 
 بازگشت به اوج

قدرتنمايي تيم ملي فرانسه در بين مدعيان اروپايي تنها آرزوي هواداران 
اين تيم است. فرانسه به رغم همه چالش هاي اقتصادي و اجتماعي خود 
ميزباني اين دوره را برعهده داشت، ميزباني اي که حتي خشم مردم اين 
کشور را نيز برانگيخت. با اين حال امشب همه فرانسوي ها منتظرند تا 
با کسب عنوان قهرماني بازگشتي باشکوه را به دوران اوج تجربه کنند. 
خروس ها براي رسلليدن به فينال در مرحله حذفي جمهوري ايرلند، 
ايسلللند و آلمان را از پيش رو برداشللتند. منتقدان تيم ديديه دشان 
مدعي بودند که فرانسلله در اين دوره با هيچ تيم قدري سرشاخ نشده 
است، اما مصاف آبي پوشان با ژرمن ها و تحميل شکست به تيم يواخيم 
لو دهان منتقدان را بست. حالا در بازي آخر تيمي رقيب شان است که 
انگيزه هاي فراواني براي خودنمايي دارد. بدون شللک آنتوني گريزمان 
اميد اول فرانسه محسوب مي شود. هافبک اتلتيکو که در اين فصل 32 
گل براي تيم باشگاهي اش به ثمر رسانده در يورو نيز به درخشش ادامه 
داد و تا به اينجا با شللش گل زده در صدر جدول گلزنان اين دوره قرار 
دارد. گريزمان همچون رونالدو پيراهن شماره هفت را در تيم ملي به تن 
مي کند. بهترين گلزن يورو 2016 با دو گلي که در بازي با آلمان زد سهم 
زيادي در فيناليست شدن تيم کشورش داشت. از دست دادن پنالتي در 
فينال ليگ قهرمانان امسال کابوس اين روزهاي گريزمان بود. هافبک 
فرانسوي در آن ديدار و در حالي که مقابل رئال بازي مي کرد يک ضربه 
پنالتي را از دست داد و در نهايت نيز کهکشاني ها جام را تصاحب کردند. 
تا اينکه اين بازيکن در مقابل آلمان از روي نقطه پنالتي دروازه نوير را 
باز کرد. حال زمان آن رسيده که گريزمان به کمک هموطنانش انتقام 
سختي از رونالدو در فينال يورو بگيرد. اين سومين باري است که تيم 
ملي فرانسه به فينال جام ملت ها مي رسد جالب تر اينکه هر دو فينال 

گذشته را با قهرماني پشت سرگذاشته است. 
 يک دنيا آرزو

دومين حضورشللان در فينال يورو را تجربه مي کنند. کمتر کسي 
انتظار داشللت که تيم ملللي پرتغال يک پللاي فينال باشللد. اما اين 

اتفاق افتللاده و کريس رونالدو بيش از همه بللراي لمس جام قهرماني 
لحظه شماري مي کند. ستاره رئال به رغم همه افتخارات باشگاهي اش، 
تاکنون هيچ عنواني را با پيراهن ملي تجربه نکرده است. نايب قهرماني 
در جام ملت هاي اروپا آخرين افتخار پرتغال در اين مسابقات بوده است. 
کريس با سه گل زده پشت سر گريزمان است و تاش مي کند امشب 
شللگفتي تازه اي خلق کند: »قهرماني در يورو ارزش زيادي دارد. اين 
چيزي است که من هميشه رويايش را داشللته ام، اينکه به همراه تيم 
ملي قهرمان شوم. من در رده باشگاهي هر آنچه را ممکن بوده به دست 
آورده ام و اگر به همراه تيم ملي پرتغال هم قهرمان شللوم، دستاوردي 
فوق العاده برايم محسوب مي شود. من معتقدم که اين کار شدني است 
و هم تيمي هايم و تمام مللردم پرتغال هم چنين بللاوري دارند. ما بايد 
مثبت انديش باشيم چون من باور دارم که امشب، شبي است که پرتغال 
براي اولين بار جام يک تورنمنت بزرگ را مي برد. ما استحقاق پيروزي  
در مصاف با ولز را داشللتيم و حالا در فينال هستيم. به نظر من فرانسه 
شانس بيشتري براي قهرماني دارد اما من فکر مي کنم که در نهايت اين 

پرتغال است که قهرمان مي شود.«
 شاگردان فرناندو سانتوس در مرحله حذفي کرواسي، لهستان و ولز را 
از پيش رو برداشته اند. گفته مي شود مصدوميت په په مدافع اين تيم نيز 

برطرف شده و مي تواند در فينال به ميدان برود. 

در روزهاي�ي ك�ه برخ�ورد ب�ا مدي�ران داراي 
فيش هاي حقوقي نجومي ش�دت گرفته، قطع 
يد باش�گاه هاي فوتبال دولتي از دست اندازي 
به بودج�ه دولت و برخورد با عق�د قراردادهاي 
ميلي�اردي ض�رورت پي�دا ك�رده اس�ت. 
حقوق هاي نجومللي مديران دولتللي با صفرهايي 
بي شمار، موضوع داغ اين روزهاي کشورمان است، 
مديراني که با دريافت حقوق هاي چندصد ميليوني 
دولت روحاني را در مخمصه اي دشوار قرار داده اند 
و سه قوه مجريه، مقننه و قضائيه بسيج شده اند تا 
به اين وضعيت سللاماني دهند و با مديران متخلف 
برخللورد کنند. در شللرايطي فيش هللاي حقوقي 
نجومي جنجال هللاي زيادي به پا کرده اسللت که 
هزينه هايي که در فوتبال کشورمان از جيب دولت 
مي شللود هم دسللت کمي از فيش هللاي نجومي 
ندارد و در برخي موارد فوتباليست هاي کشورمان 
دريافتي هايي چندده برابر از مديران دولتي آن هم 
از حسللاب دولت دارند که اين مسئله در سال هاي 
اخير رو به گسترش و برخاف مشکات اقتصادي و 
بحران هايي که قشرهاي مختلف در سال هاي اخير 
با آن روبه رو بوده اند، دستمزد فوتباليست ها از جيب 
دولت نه تنها کاهش نداشته اسللت، بلکه افزايش 
سرسللام آوري را تجربه کرده اسللت. طوري که در 

عرض کمتر از سه سال، دريافتي يک فوتباليست 
از 300 ميليون به بالاي يک ميليارد رسيده است و 
حتي قرارداد برخي از فوتباليست ها در ليگ امسال 
و سال گذشته نزديک به 2 ميليارد آن هم براي يک 
سال بوده است، مسئله اي که نارضايتي افکارعمومي 
و هواداران فوتبال را به همراه داشته که معتقدند اين 
فوتباليسللت ها ارزش يک صدم و حتي يک هزارم 
مبلغي را که دريافت مي کنند هللم ندارند و نبايد 

چنين هزينه هايي براي فوتبال صورت بگيرد. 
 

سال هاسللت پرداخت هاي ميلياردي و بي ضابطه 
از جيب دولت و بيت المللال در فوتبال ايران بيداد 
مي کند، پرداخت هايي که منتقدان زيادي دارد، 
منتقداني کلله مي گويند در حالي کلله در جامعه 
مشللکات اقتصادي بيداد مي کند، پول و بودجه 
دولت بايد نلله در فوتبال، بلکه بايللد در جاهايي 
هزينه شللود که اولويت هاي به مراتب بيشللتري 
نسبت به فوتباليست ها دارند. صحبت هاي محمد 
دادکان شايد به خوبي نشان دهنده وضعيت حاکم 
بر فوتبال کشورمان باشد، فوتبالي که مديران آن  
ابايي از پرداخت هاي بي ضابطه و ناحق از بيت المال 
براي اهالي فوتبال ندارند. محمد دادکان سال 92 
در مصاحبه اي در انتقاد به رقم بالاي قراردادهاي 

فوتباليست هاي ايراني صحبت هايي را مطرح کرده 
بود که بازخواني دوباره آن مي تواند قابل تأمل باشد. 
رئيس سابق فدراسيون فوتبال گفته بود: »چند روز 
قبل اصفهان بودم، رفته بودم نجف آباد. بچه هاي 
اصفهان متوجه حضورم شدند و دعوتم کردند. يکي 
از مديران سپاهان به من گفت: فصل قبل به يک 
بازيکن 230 ميليون تومان پيشنهاد داديم و کار 
تمام شده بود اما بازيکن آمد و گفت پرسپوليس به 
من 900 ميليون تومان پيشنهاد داده، اگر اجازه 
بدهيد بروم پرسپوليس. ما هم گفتيم چه چيزي 
از اين بهتر! بله همين آقللاي رويانيان به بازيکنان 
900 ميليون و يک ميليللارد و 400 ميليون پول 
داد. نرخ ها را بردند بالا، سلله باشللگاه هم اين کار 
را انجام دادند، استقال، سللپاهان و پرسپوليس. 
پول ها را ريختند در شکم اين فوتباليست هايي که 
مي بينيد. همين ها را که مي گويم از قول من تيتر 
کنيد، الان مي گويم بهترين مربي ايران بيشللتر 
از 40 ميليون تومان نمي ارزد، به بهترين بازيکن 
ايران هم نبايد بيشتر از سالي 100 ميليون تومان 
پول داد. غير از اين باشد، بايد ليگ را تعطيل کرد. 
بروند ببينيم به غير از تيم هاي ايران، کجاي دنيا 
مي توانند مربي گري کنند يا فوتبال بازي کنند؟« 
اين تنها صحبت هاي دادکان نيست و چرخي در 

بين اهالي فوتبال و سطح جامعه نشان مي دهد که 
کمتر کسي را مي توان پيدا کرد که موافق بستن 
قراردادهاي ميلياردي آن هم از سوي باشگاه هاي 

دولتي با بازيکنان فوتبال کشورمان باشد. 

در حالي در کشورمان بيشتر قراردادهاي ميلياردي 
فوتباليست هاي ايراني از سوي دولت و بودجه کشور 
پرداخت مي شود که در کشورهاي ديگر باشگاه ها به 
صورت خصوصي اداره و درآمدها و هزينه هايشان به 
صورت شفاف اعام مي شود و پولي از سوي دولت به 
باشگاه ها پرداخت نمي شود. در ايران اما اکثر باشگاه ها 
دولتي هستند، بودجه اين تيم ها از سوي دولت تأمين 
مي شود و همين مسئله سبب شده در سال هاي اخير 
با توجه به بالا رفتن صفرهاي قراردادهاي بازيکنان، 
مديران اين تيم ها هم با توجه به اينکه براي حيف و 
ميل هايي که در فوتبال مي کنند، مورد بازخواست 
قرار نمي گيرند، به يک رقابت ناسللالم براي جذب 
بازيکللن روي بياورند، رقابتي که بلله گفته محمد 
دادکان رقم قرارداد يللک بازيکن را از 200 ميليون 
به بالاي يک ميليارد مي رساند! ريخت و پاش هاي 
ميلياردي سللال هاي اخير در فوتبال در شرايطي 
است که تحريم ها سبب شده بود تا مردم در سطوح 
مختلف با مشکات عديده اي و حتي کاهش درآمد 
مواجه شوند، با اين حال باشللگاه هاي دولتي بدون 
توجه به اين مصائب و با توجه بلله اينکه دغدغه اي 
براي هزينه هاي کان آن هم از حسللاب بيت المال 
ندارند، هر سال صفرهاي قراردادهاي فوتباليست ها 
را  افزايش مي دادند. البته در اين گزارش حسللاب 
باشگاه هاي خصوصي و تيم هايي که وابستگي مالي 
به بودجه هاي دولتي ندارند، جداسللت و مخاطب 
باشگاه هاي دولتي هستند که به صورت مستقيم از 

بيت المال هزينه مي کنند. 

حللالا در روزهايي که فيش هللاي حقوقي نجومي 
مديران دولتي سللروصدا کرده است و رهبر معظم 
انقللاب، اين گونه پرداخت هللا را »نامشللروع« و 
»خيانت«، »برداشللت هاي ظالمانه از بيت المال« 
عنوان کرده اند، بديهي است که دولت در بخش هاي 
ديگر نيللز بايد برخورد بللا پرداخت هاي بي ضابطه 
را آغاز کنللد. فوتبال يکي از اين بخش هاسللت که 
متأسللفانه با غفلت نهادهاي نظارتي و قضايي و با 
گردش سالانه چندهزار ميلياردي، تبديل به محملي 
براي سوءاستفاده کنندگان از بيت المال شده است، 
امري که نارضايتي عمومي را در سللطح جامعه به 
وجود آورده و ضرورت دارد دولت در اين بخش هم 
بايد با يک جراحي، از پرداخت هللاي ميلياردي از 

بيت المال به فوتباليست ها جلوگيري کند.
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اميدوارم به خط پايان ريو برسيم 
کسب سه سللهميه المپيک 2016 و اعزام 
نفرات المپيک بلله ريو اتفللاق خوبي براي 
دوچرخه سواري ايران است، اما همه مي دانند 
که بهترين هاي جهان از قاره اروپا و امريکا 
هستند و ورزشللکاران ما عماً شانسي در 
المپيک نخواهند داشت. در شرايط فعلي و 
با توجه به بودجه اي که در اختيار فدراسيون 
قرار مي گيرد به هيچ وجه نمي توان انتظار 
نتيجه اي مطلللوب را از دوچرخه سللواران 
کشورمان در تورنمنت هاي بين المللي از جمله جام جهاني، مسابقات جهاني 
و المپيک داشللت. با اين حال در سال هاي اخير حضور تيم هاي باشگاهي 
ايران در تورنمنت هاي خارجي روند رو به رشدي را داشته است؛ شهرداري 
تبريز، پتروشيمي و پيشگامان کوير در تورهاي مختلف شرکت مي کنند و 
همين مسئله هم امتياز دوچرخه سوارانمان را بالا مي برد و هم امتياز تيم 
ملي. سهميه هاي المپيک نيز از همين طريق به دست آمده اند. منتها انتظار 
مي رود که وزارت ورزش حمايت بيشتري از اين رشته انجام دهد. براي کم 
کردن فاصله زيادي که با تيم هاي اروپايي داريم تنها راه حلي که مي توان 
ارائه کرد حضور مستمر در تورنمنت ها و تورهاي خارجي است. تنها در اين 
صورت است که مي توانيم در سال هاي آتي شاهد پيشرفت دوچرخه سواري 
کشور باشيم. به عنوان نمونه مي توانيم به پيشرفت تيم کوهستان اشاره کرد. 
اين تيم در دو مسابقه در ايتاليا حضور يافت و پس از آن به مسابقات قهرماني 
آسيا اعزام شد. جالب تر اينکه در آسلليا براي اولين بار در رشته کوهستان 
موفق به کسب مدال شللديم. وقتي با دو بار حضور در مسابقات خارجي تا 
اين اندازه رشد داشته ايم قطعاً تداوم اعزام ها به سود دوچرخه سواري ايران 
خواهد بود. با در نظر گرفتن وضعيت فعلي بعيد مي دانم دوچرخه سواران ما 
حتي بين 80 نفر اول المپيک باشند. اميدوارم المپيکي هاي ما به خط پايان 
برسند. در دوره گذشته در لندن دو نفر از دوچرخه سوارانمان زمين خوردند 
و فقط مهدي سهرابي بود که به خط پايان رسيد. بدون شک اگر مسئولان 
از اين رشته حمايت نکنند تا 100 سال ديگر نيز نبايد منتظر پيشرفت در 
سطح بين المللي باشيم. در صورتي که حمايت هاي لازم از دوچرخه سواري 
ايران صورت بگيرد در المپيک 2024 نمايندگان ما مي توانند در جمع 20 

نفر اول دنيا قرار بگيرند. 
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مدام با خود مي گويم بايد در المپيک مدال بگيرم 
کسب مدال طاي تورنمنت يونان توسط 
بانوي ملي پوش و نتايجي از اين قبيل باعث 
شده تا سطح انتظارات از کيميا عليزاده در 
المپيک ريو بالا برود. عليزاده در آسللتانه 
رقابت هاي المپيک ريو مي گويد: »قرعه 
سللختي در المپيک دارم، اما به اين قرعه 
توجهي ندارم و کار خودم را مي کنم و تللاش مي کنم که بهترين 
نتيجه را بگيرم. رقبا را به خوبي آناليز کرده ام و تمام رقبا از نظر من 
مهم هستند و هيچ رقيبي را دست کم نمي گيرم. تمام هدفم را روي 
مدال المپيک گذاشللته ام و مدام با خود فکر مي کنم که من بايد به 
مدال برسللم. تمريناتم را با فکر مدال انجام مي دهم و شب و روز با 
اين فکر کارهايم را انجام مي دهم. اميدوارم که اين اتفاق به حقيقت 

بپيوندد و بتوانم اولين مدال آور بانوان ايران باشم.«

فريدون حسن

بازيکنان جديد کيفيت کار ما را بالاتر مي برند 
تيم فوتبال پرسپوليس که چند روزي است 
در اوکراين اردو زده توانسللته در دو ديدار 
تدارکاتي برابر تيم هاي اين کشور به برتري 
دسللت يابد. برانکو، سللرمربي تيم فوتبال 
پرسپوليس درباره شللرايط تيم مي گويد: 
»بازيکنان جديدي که بلله اين تيم ملحق 
شدند، کيفيت اين تيم را بالا مي برند. ما دومين ديدار تدارکاتي را هم 
پيروز شديم. در حالي که حريف ما خشن و جدي بازي مي کرد، من 
هم توانستم ميزان آمادگي بازيکنانم را بسنجم. در اين ديدار شرايط 
افزايش فشار روي بازيکنان را ديدم. بايد بگويم تمام بازيکناني که در 
اردو هستند، آماده اند و مشکلي ندارند. بازيکنان خوبي به جمع ما اضافه 
شدند که کيفيت کار ما را بالاتر برده اند. سعي مي کنيم در زمان باقي 

مانده نکاتي که نياز هست را بهبود ببخشيم تا تيم آماده تر شود.«

آقاي روحاني، دقيقاً کجايي!؟
آقاي ريش سفيدي که در عکس مشاهده مي کنيد جناب نارندرا مودي، 
نخست وزير هند است که در فاصله کمتر از يک ماه به شروع رقابت هاي 
المپيک ريو با حضور در جمع ورزشکاران المپيکي هند به آنها روحيه 
داد و با آنها هم صحبت شد. توجه کنيد که اين آقا دست به جيب نشد 
ولي نشان داد وقتي که مي خواهند در المپيک حداقل 15 مدال بگيرند 
مسئله اينقدر اهميت دارد که نخست وزير کشوري پهناور وظيفه خود 
بداند به ملي پوشان المپيکي سر بزند و جوياي احوالشان باشد و ثابت 
کند مسئله فقط پول نيست.  در اين ميان فقط يک سؤال باقي مي ماند 

و آن اينکه آقاي روحاني دقيقاً کجايي!؟

دوچرخه سواران المپيکي ايران معرفي شدند
کميته فني فدراسيون دوچرخه سواري فهرست نهايي المپيکي هاي 
دوچرخه سللواري را مشللخص کرد.  نشسللت کميته فني فدراسيون 
دوچرخه سللواري براي معرفي نهايي المپيکي هاي دوچرخه سللواري 
برگزار شد. در ابتداي اين نشست مصطفي چايچي، سرمربي تيم ملي 

گزارش کاملي از عملکرد شش رکابزن تيم ملي در رقابت هاي انتخابي 
و اردوي 15 روزه تيم ملي ارائه کرد و به صورت شماتيک کار رکابزنان 
ملي پوش را به تصوير کشيد. در نتيجه کميته فني پس از بررسي عملکرد 
رکابزنان در تست هاي پزشکي و فني به اين نتيجه رسيد که چهار رکابزن 

اصلي تيم ملي را جهت حضور در رقابت هاي المپيک ريو در بخش جاده 
و تايم تريل معرفي کند. قادر ميزباني، آروين معظمي گودرزي، ميرصمد 
پورسيدي و مهدي سهرابي در نهايت به عنوان چهار نماينده کشورمان 

تعيين شدند تا به مسابقات ريو اعزام شوند.

فرهادعصفوري

کارشناس دوچرخه سواري

آخرين فرصت کسب سهميه دو المپيک
دومين مرحله مسابقات جايزه بزرگ دووميداني کسب سهميه المپيک 
از امروز در مجموعه ورزشي آفتاب انقاب تهران برگزار مي شود. بنا بر 
اعام کميته برگزاري اين مسابقات، ورزشللکاراني که موفق به کسب 
سهميه المپيک شوند عاوه بر پاداش 10 ميليون توماني کميته ملي 

المپيک، پنج سکه طا نيز از فدراسيون دووميداني دريافت مي کنند.
اين رقابت ها در دو بخش آقايان در رشته هاي 100، 200، 400، 800 
و 5000 متر، پرتاب وزنه، پرتاب ديسک، پرتاب نيزه، پرش طول و پرش 
ارتفاع برگزار مي  شود و بانوان نيز در رشته هاي 100، 200 و 800 متر 
و 100 و 400 متر با مانع، پرش طول، پللرش ارتفاع و پرتاب چکش با 

هم رقابت مي  کنند.
---------------------------------------------------

استارت واليبال براي المپيک
تمرينات تيم ملي واليبال از امروز بللراي حضور در بازي هاي المپيک 
2016 برزيل آغاز مي شود. معروف، موسوي، محمودي، غامي، ظريف، 
مرندي، قائمي، غفور، زريني، مباشللري، معنوي نللژاد، ميرزاجانپور، 
شريفات، عبادي پور، تشکري و مهدوي بازيکناني هستند که از سوي 
رائول لوزانو، سللرمربي تيم ملي به اردو فرا خوانده شده اند. مرحله اول 
تمرينات از امروز تا چهارشنبه در دو نوبت صبح و عصر برگزار مي شود.
---------------------------------------------------

توصيه کريمي به المپيکي هاي تکواندو
مرتضي کريمي، سرمربي سللابق تيم ملي تکواندو با اشاره به مشخص 
شدن قرعه  تکواندوکاران ايران در المپيک گفت: »قرعه نشان مي دهد 
که ملي پوشان ايران کار سختي در ريو دارند،  اما با وجود اين بچه هاي ما 
توان ثبت يک موفقيت تاريخي در اين ميدان بزرگ را دارند. کادر فني 
بايد دو نکته را مورد توجه قرار دهد؛ اول ذهن ملي پوشان را از قرعه کشي 
دور کند و دوم با شللناخت دقيق از حريفان، ملي پوشللان را مرحله به 

مرحله تا رسيدن به مدال پيش ببرد.«

شيوا نوروزي

حاشيه اي بر فيش هاي نجومي مديران و قراردادهاي ميلياردي فوتباليست ها از حساب دولت

دست نجومي هاي فوتبال راهم از بيت المال قطع كنيد

بليت هاي وزنه برداري سيامند فروش رفت
سيامند رحمان، وزنه بردار فوق سنگين جانبازان و معلولان ايران 
از جمله نفراتي است که دو ماه قبل از شروع رقابت هاي پارالمپيک 
ريو 2016 همه نگاه ها را به خود معطوف کرده اسللت. قوي ترين 
مرد معلول جهان اينقدر مورد توجه قرار گرفته اسللت که تمامي 
بليت هاي رقابت هاي او در دسته فوق سنگين رقابت هاي المپيک 

از همين حالا به فروش رفته است.

نارضايتي مرادي از آمادگي وزنه برداران
با پايان يافتن اردوي اول تيم ملي وزنه برداري در راه کسب آمادگي 
براي حضور در رقابت هاي المپيک و رکورد گيري وزنه برداران با 
اينکه شاهد چند رکورد خوب و حتي رکوردشکني سهراب مرادي 
بوديم، اما علي مرادي، رئيس فدراسلليون وزنه بللرداري هنوز از 
عملکرد وزنه برداران راضي نيست و مي خواهد که آنها تاش خود 

را براي کسب موفقيت در المپيک بيشتر از قبل انجام دهند.

فاجعه در انتظار ژيمناستيک
اوضاع ژيمناستيک به عنوان يکي از رشته هاي پايه چندان جالب 
توجه نيست.  هرچند که ايران در اين رشته نماينده اي در المپيک 
ندارد، اما عدم رسيدگي به اين رشته باعث شده تا حتي نتوان آينده 
خوبي را براي آن متصور بود. خناري نژاد، ملي پوش ژيمناسللتيک 
کشور مي گويد: »بايد به انتظار وقوع يک فاجعه در ژيمناستيک ماند 

چون هيچ تاشي براي پيشرفت اين رشته انجام نمي شود.«

در هانوفر مشکل فشنگ و تجهيز سلاح نداريم
تيراندازان المپيکي کشورمان اين روزها در هانوفر آلمان اردو زده اند تا براي المپيک آماده شوند. الهه احمدي، 
تيرانداز المپيکي ايران ديروز در خصوص شرايطش براي المپيک به خبرگزاري ايسنا گفت: »شرايط خيلي 

خوب اسللت و اردوهاي هانوفر به ما کمک مي کند که روند رو به رشد خود را با 
سرعت بهتري طي کنيم. در هانوفر مشکل فشنگ و تجهيز ساح نداريم و 
مراحل آمادگي را به خوبي پشت سر مي گذاريم.« دارنده مدال طاي جهان 
همچنين افزود: »تمام تمرکزم را روي تفنگ بادي گذاشته ام و مي خواهم 
در اين رشته موفق شوم. کار برايم سخت است و رقبا نيز قدرتمند هستند. 

در تيراندازي رقبا از المپيک آتانتا  نيز حضور دارند و سن در رشته تيراندازي 
محدوديت ندارد. اين اتفاق کار را سخت مي کند زيرا بسياري از با تجربه ها 
حضور دارند.« احمدي در خصوص کمپ آموزشي المپيک که در فرانسه 
برگزار شد، نيز گفت: »کمپ بسيار خوبي بود و بسياري از حريفان المپيکي 

حضور داشتند. به دليل اينکه ما دير رسيديم تمرين رسمي 
را از دست داديم اما نتايجي که به دست آمد خوب بود و 

به کسب نتيجه بهتر در المپيک کمک مي کند.«

المپيك
تمرين با حريفان المپيکي آمادگي ما را افزايش مي دهد

شمشيربازان المپيکي کشورمان امروز به آلمان مي روند تا مجتبي عابديني و علي پاکدامن در اردوي مشترك 
با شمشيربازان بزرگ جهان براي المپيک آماده شوند. عابديني قبل از اعزام به آلمان در خصوص تمرينات 
شمشيربازان المپيکي به خبرگزاري تسنيم گفت: »اين اردوي مشترك در کمتر از 
20 روز تا المپيک و مقابله باشمشيربازان بزرگ، آمادگي ما را افزايش مي دهد، به 
عاوه با سبک کار آنها آشنا مي شويم و از تکنيک و تاکتيک آنها استفاده می کنيم. 
در اردوي آلمان تيم روسيه با ترکيب کامل حضور خواهد يافت و حريفان امريکايي 
و فرانسوي ما در المپيک نيز در آلمان هستند و به جز کره جنوبي ساير رقباي 
ما در المپيک را در اين اردو خواهيم ديد.« کاپيتان تيم ملي سابر با اشاره 
به مشخص شدن حريفانش در المپيک تأکيد کرد: »در مرحله سي  
و دوم با حريف کانادايي و قهرمان کاپ اروپا روبه رو مي شوم، در 
مرحله 16 نفر با حريفي از کللره جنوبي بازي مي کنم و براي 
رسيدن به جمع چهار نفر با برنده فرانسه و نايب قهرمان اروپا 
در سال 2012 از ايتاليا رقابت خواهم کرد. علي پاکدامن 

نيز در ابتدا قهرمان کاپ اروپا از برزيل را پيش رو دارد.«

سعيداحمديان
گزارش


